

АВТОРСКИЙ КОЛЛЕКТИВ

Авилова Н.Л. Доктор исторических наук, заместитель заведующего кафедрой по научной работе Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма.

Антипова Е.И. Учитель математики, Государственное бюджетное общеобразовательное учреждение города Москвы "Школа № 1748 "Вертикаль".

Артамонова М.В. кандидат экономических наук, доцент кафедры экономики труда и персонала экономического факультета МГУ имени М.В. Ломоносова.

Архангельский А.И. Кандидат педагогических наук, доцент, доцент кафедры «Математика» Московский политехнический университет.

Береснева Я.В. Старший преподаватель кафедры «Инфокогнитивные технологии» Московского политехнического университета.

Берков Н.А. Кандидат технических наук, доцент, доцент кафедры высшая математика 2 РТУ МИРЭА.

Биленко П.Н. Преподаватель бизнес-практики Индустрии 4.0 Московской школы управления СКОЛКОВО.

Богатенков В.В. Старший преподаватель кафедры Тим фехтования, современного пятиборья, восточных боевых искусств, 5 Дан Каратэдо, 3 Дан Кобудо, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма, Старший наставник Традиционной школы боевых искусств «КАНДЗЭНДО».

Борисова Е.В. Кандидат экономических наук, доцент, доцент кафедры Международных экономических и финансовых отношений Российской государственной академии интеллектуальной собственности (РГАИС).

Бритвина В.В. Кандидат педагогических наук, доцент кафедры «Инфокогнитивные технологии» Московский политехнический университет, доцент кафедры «Управление и информатика в технических системах» Московского государственного технологического университета.

Бузина Е.О. Помощник юриста юридической компании «Chattaev Protection», 1

Дан Каратэдо Сито-рю, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма.

Дусенко С.В. Доктор социологических наук, профессор, зав. кафедрой Туризма и гостиничного дела, ФГБОУ ВО «Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодежи и туризма», Москва.

Еникеев И.Х. Доктор технических наук, профессор, профессор кафедры «Математика» Московского политехнического университета.

Еникеева С. Д. Кандидат экономических наук, доцент кафедры Экономики труда и персонала экономического факультета МГУ имени М.В.Ломоносова.

Жукова О.В. Кандидат экономических наук, доцент кафедры Менеджмента и экономики спорта имени В. В. Кузина, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма (ГЦОЛИФК).

Ибатулин М.Ю. Старший преподаватель кафедры «Управление и информатика в технических системах» (УИТС) Московского государственного технологического университета «СТАНКИН».

Иванов В.Ю. Полковник полиции, доцент кафедры специальных информационных технологий Московского университета МВД России имени В.Я. Кикотя к.т.н.

Кодзокова Л.А. Кандидат юридических наук, майор полиции, преподаватель кафедры организации правоохранительной деятельности СевероКавказского института повышения квалификации (филиал) Краснодарского университета МВД России.

Коломийченко Е.В. Кандидат юридических наук, доцент, доцент кафедры уголовного права и криминологии Уфимского юридического института МВД, России.

Конюхова Г.П. Кандидат педагогических наук, доцент кафедры «Управление и информатика в технических системах» Московского государственного технологического университета.

Косарева Н.В. К.г.н., доцент кафедры туризма и гостиничного дела Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодежи и

туризма Москва, Россия.

Кондрашихин А. Б., доктор экономических наук, кандидат технических наук, профессор, кафедра Экономики и управления, Институт экономики и права (филиал) ОУП ВО «АТиСО» в г. Севастополе.

Кузовлева И. Ю. Старший преподаватель кафедры Менеджмента и экономики спорта им. В.В. Кузина, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодежи и туризма «ГЦОЛИФК».

Кулиев И.Б. Преподаватель кафедры специальных дисциплин Северо Кавказского института повышения квалификации (филиал Краснодарского университета МВД России).

Лаврененко И.С. Старший преподаватель кафедры «Инфокогнитивные технологии» Московского политехнического университета.

Лapidус Л.В. Доктор экономических наук, профессор экономического факультета МГУ имени М.В. Ломоносова, заместитель директора Национального Центра цифровой экономики МГУ имени М.В. Ломоносова, директор Центра компетенций цифровой экономики Международной Ассоциации корпоративного образования.

Левенец Е.В. Кандидат философских наук, доцент кафедры «Инфокогнитивные технологии» Московского политехнического университета.

Логинова О.А. Старший преподаватель кафедры Менеджмента и экономики спорта имени В.В. Кузина, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма.

Молчанов И.Н. Доктор экономических наук, профессор, профессор кафедры политической экономии Экономического факультета Московского государственного университета имени М.В. Ломоносова, профессор Департамента общественных финансов Финансового университета при Правительстве РФ.

Молчанова Н.П. Доктор экономических наук, профессор Департамента общественных финансов Финансового университета при Правительстве Российской Федерации.

Никишов А.Б., преподаватель кафедры «Авторского права, смежных прав и

частноправовых дисциплин» Российской государственной академии интеллектуальной собственности.

Олейник А.В. Доктор технических наук, профессор, заведующий кафедрой «Управление и информатика в технических системах» Московского государственного технологического университета «СТАНКИН».

Павенский Ю.А. Лейтенант полиции, эксперт 5 отдела Экспертно-криминалистического центра Главного управления Министерства внутренних дел Российской Федерации по Московской области.

Пасько О.В. Доктор технических наук, профессор, зав. кафедрой гостиничного и ресторанного дела Московский государственный институт индустрии туризма им. Ю.А. Сенкевича.

Пятаева О.А. Кандидат экономических наук, доцент, заведующий кафедрой «Международные экономические и финансовые отношения» Российской государственной академии интеллектуальной собственности.

Седенков С.Е. Преподаватель кафедры Туризма и гостиничного дела, Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодежи и туризма. Ведущий тренер МГФ Киокушинкай каратэ-до клуб GAMBARU DOJO.

Сушкова О.В. Кандидат юридических наук, доцент кафедры предпринимательского и корпоративного права Московского государственного юридического университета им. О.Е.Кутафина (МГЮА) Доцент кафедры предпринимательского, трудового и корпоративного права Юридического факультета им. М.М. Сперанского РАНХиГС.

Тимофеев В.Н. Кандидат технических наук, доцент кафедры «Инженерная графика и компьютерное моделирование» Московского политехнического университета.

Толстикова А.В. Кандидат технических наук, доцент кафедры «Инфокогнитивные технологии» Московского политехнического университета.

Тюменев А.В. Подполковник полиции, начальник управления комплексной безопасности Московского политехнического университета.

Устинова Л.Н. Доктор экономических наук, профессор кафедры «Управление инновациями и коммерческое использование интеллектуальной собственности» Российской государственной академии интеллектуальной собственности.

Харламенков А.Е. Директор Центрального научно-исследовательского института русского жестового языка, старший преподаватель Московского политехнического университета, Почётный доктор наук.

Хмыз А.И. Кандидат юридических наук, подполковник полиции старший преподаватель кафедры оружиеведения и трасологии учебно-научного комплекса судебной экспертизы Московского университета МВД России имени В.Я. Кикотя.

Цитович Л.В. Доцент кафедры, «Авторского права, смежных прав и частноправовых дисциплин» Российской государственной академии интеллектуальной собственности.

Чаттаев А.Р. Кандидат юридических наук, доцент кафедры гражданско-правовых дисциплин АНО ВО «Открытый Гуманитарно-Экономический Университет», член редакционной коллегии Евразийского юридического журнала Интернет, 3 Дан Каратэдо Сито-рю.

Чикунев И.М. Кандидат технических наук, заведующий кафедрой «Инфокогнитивные технологии» Московского политехнического университета.

Шариков В.И. Кандидат педагогических наук, доцент кафедры Туризма и гостиничного дела Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма.

Шинков С.О. Доцент кафедры менеджмента и экономики спорта им. В.В. Кузина. Российский государственный университет физической культуры, спорта, молодёжи и туризма, Мастер спорта, 4 Дан Каратэдо.

Щербак Е.Н. Доктор юридических наук, профессор Российской государственной академии интеллектуальной собственности.

AUTHOR'S

Avilova N.L. Doctor of Historical Sciences, Deputy Head of the Department for Scientific Work, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism.

Antipova E.I. Mathematics teacher, State budgetary educational institution of the city of Moscow "School No. 1748" Vertical ".

Artamonov M.V. Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Department of Labor Economics and Personnel, Faculty of Economics, Moscow State University Lomonosov.

Arkhangelsk A.I. Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor, Associate Professor at the Department of Mathematics Moscow Polytechnic University.

Beresneva I.V. Senior Lecturer, Department of Infocognitive Technologies, Moscow Polytechnic University.

Berkov N.A. Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, Associate Professor at the Department of Higher Mathematics 2 RTU MIREA.

Bilenko P.N. Lecturer in Business Practice Industry 4.0 of the Moscow School of Management SKOLKOVO.

Bogatenkov V.V. Senior Lecturer at the Department of Technical Fencing, Modern Pentathlon, Oriental Martial Arts, 5 Dan Karatedo, 3 Dan Kobudo, Russian State University of Physical Education, Sports, Youth and Tourism, Senior mentor of the Traditional School of Martial Arts "KANDZENDO".

Borisova E.V. Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Associate Professor of the Department of International Economic and Financial Relations of the Russian State Academy of Intellectual Property (RGAIS).

Britvina V.V. Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor at the Department of Infocognitive Technologies, Moscow Polytechnic University, Associate Professor at the Department of Management and Computer Science in

Technical Systems, Moscow State Technological University.

Buzina E.O. Assistant to the lawyer of the law firm Chattaev Protection, 1 Dan Karatedo Sito-ryu, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism.

Dusenko S.V. Doctor of Sociology, professor, head. Department of Tourism and Hotel Management, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism, Moscow.

Enikeev I.Kh. Doctor of Technical Sciences, Professor, Professor at the Department of Mathematics of the Moscow Polytechnic University.

Enikeeva S.D. Candidate of Economic Sciences, Associate Professor of the Department of Labor Economics and Personnel of the Faculty of Economics, Lomonosov Moscow State University.

Zhukova O.V. Candidate of Economic Sciences, Associate Professor of the Department of Management and Economics of Sport named after V. V. Kuzin, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism (SCOLIPC).

Ibatulin M.Yu. Senior Lecturer of the Department of Management and Informatics in Technical Systems (UITS) of the Moscow State Technological University "STANKIN".

Ivanov V.Yu. Police Colonel, Associate Professor of the Department of Special Information Technologies, V.Ya. Moscow University of the Ministry of Internal Affairs of Russia Kikotya Ph.D.

Kodzokova L.A. Candidate of Law, Major of Police, Lecturer at the Department of Law Enforcement Organization, North-Caucasian Institute for Advanced Studies (branch), Krasnodar University of the Ministry of Internal Affairs of Russia.

Kolomiychenko E.V. Candidate of Law, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Criminal Law and Criminology of the Ufa Law Institute of the Ministry of Internal Affairs, Russia.

Konyukhova G.P. Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor at the Department of Management and Informatics in Technical Systems at Moscow State

Technological University.

Kosareva N.V. Ph.D., Associate Professor of the Department of Tourism and Hotel Management Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism Moscow, Russia.

Kondrashikhin A. B., Doctor of Economics, Candidate of Technical Sciences, Professor, Department of Economics and Management, Institute of Economics and Law (branch) of the OUP HE “ATiSO” in Sevastopol.

Kuzovleva I. Yu. Senior Lecturer of the Department of Management and Economics of Sports. V.V. Kuzina, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism "SCOLIFK".

Kuliev I.B. Lecturer at the Department of Special Disciplines of the North-Caucasian Institute for Advanced Studies (branch of the Krasnodar University of the Ministry of Internal Affairs of Russia).

Lavrenenko I.S. Senior Lecturer, Department of Infocognitive Technologies, Moscow Polytechnic University.

Lapidus L.V. Doctor of Economics, Professor at the Faculty of Economics of the Moscow State University Lomonosova, Deputy Director of the National Center for Digital Economy, Moscow State University Lomonosova, Director of the Digital Economy Competence Center of the International Association for Corporate Education.

Levenets E.V. Candidate of Philosophical Sciences, Associate Professor, Department of Infocognitive Technologies, Moscow Polytechnic University.

Loginova OA Senior Lecturer of the Department of Management and Economics of Sports named after V.V. Kuzina, Russian State University of Physical Education, Sports, Youth and Tourism.

Molchanov I.N. Doctor of Economics, Professor, Professor of the Department of Political Economy, Faculty of Economics, Moscow State University Lomonosov, Professor, Department of Public.

Molchanov N.P. Doctor of Economics, Professor of the Department of Public Finance of the Financial University under the Government of the Russian Federation.

Nikishov A.B. Lecturer, Department of "Copyright, Related Rights and Private Law Disciplines" of the Russian State Academy of Intellectual Property.

Oleynik A.V. Doctor of Technical Sciences, Professor, Head of the Department of Management and Informatics in Technical Systems, STANKIN Moscow State Technological University.

Pavensky Yu.A. Lieutenant of Police, expert of the 5th department of the Expert Forensic Center of the Main Directorate of the Ministry of Internal Affairs of the Russian Federation for the Moscow Region.

Pasko O.V. Doctor of Technical Sciences, Professor, Head. Department of Hotel and Restaurant Business Moscow State Institute of Tourism Industry named. Yu.A. Senkevich.

Pyataeva O.A. Candidate of Economic Sciences, Associate Professor, Head of the Department of International Economic and Financial Relations of the Russian State Academy of Intellectual Property.

Sedenkov S.E. Lecturer at the Department of Tourism and Hotel Management, Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism. Leading trainer of the Kyokushinkai karate MGF club GAMBARU DOJO.

Sushkova O.V. Candidate of Law, Associate Professor of the Department of Business and Corporate Law of the Moscow State Law University. O.E. Kutafina (MSLA) Associate Professor of the Department of Business, Labor and Corporate Law, Faculty of Law M.M. Speransky RANEPА.

Timofeev V.N. Candidate of Technical Sciences, Associate Professor, Department of Engineering Graphics and Computer Simulation, Moscow Polytechnic University.

Tolstikov A.V. Candidate of Technical Sciences, Associate Professor of the Infocognitive Technologies Department of Moscow Polytechnic University.

Tyumenev A.V. Police Lt. Col., Head of the Integrated Security Directorate, Moscow Polytechnic University.

Ustinova L.N. Doctor of Economics, Professor of the Department of Innovation Management and Commercial Use of Intellectual Property of the Russian State Academy of Intellectual Property.

Harlamenkov A.E. Director of the Central Research Institute of Russian Sign Language, Senior Lecturer at Moscow Polytechnic University, Doctor Honoris Causa.

Khmyz A.I. Candidate of Law, Lieutenant Colonel of Police, Senior Lecturer at the Department of Weapon Studies and Trasology of the Educational and Scientific Complex of Forensic Examination of V.Ya. Moscow University of the Ministry of Internal Affairs of Russia Kikoty

Tsitovich L.V. Associate Professor of the Department of "Copyright, Related Rights and Private Law Disciplines" of the Russian State Academy of Intellectual Property.

Chattaev A.R. Candidate of Law, Associate Professor of the Department of Civil Law Disciplines of the Open Society "Open Humanitarian-Economic University", member of the editorial board of the Eurasian Law Journal of the Internet, 3 Dan Karatedo Sito-ryu.

Chikunov I.M. Candidate of Technical Sciences, Head of the Infocognitive Technologies Department of Moscow Polytechnic University.

Sharikov V.I. Candidate of Pedagogical Sciences, Associate Professor of the Department of Tourism and Hotel Business Russian State University of Physical Culture, Sports, Youth and Tourism.

Shinkov S.O. Associate Professor of Management and Economics of Sport. V.V. Cousin. Russian State University of Physical Education, Sport, Youth and Tourism, Master of Sports, 4 Dan Karatedo.

Scherbak E.N. Doctor of Law, Professor of the Russian State Academy of Intellectual Property.